
 

 

PROTOKÓŁ NR XXXI/2021 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 29 marca 2021 r. 

W sesji wzięli udział: 

• 13 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy – Iwona Warkocka 

• Zastępca Wójta Gminy – Karol Żukowski 

• Kierownik Referatu Administracyjnego – Agnieszka Żukowska 

• Skarbnik Gminy – Marek Malinowski 

• Radca prawny – Robert Krupa 

• Mieszkańcy gminy 

Radni nieobecni: Bartłomiej Tutak 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z XXIX sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1 nieodpłatnego przejęcia na własność nieruchomości z zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa do zasobu mienia komunalnego Gminy Dębnica Kaszubska, 

4.2 ustalenia zasad udostępniania pomieszczeń w Punktach Świadczenia Usług Społecznych 

w Gminie Dębnica Kaszubska oraz pomieszczenia w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska, 

4.3 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, 

4.4 zmian w budżecie Gminy Dębnica Kaszubska na 2021 rok. 

5. Przyjęcie Planu zbywania i obciążania nieruchomości z zasobu Gminy Dębnica Kaszubska. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

7. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

8.1 Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

8.2 Komisji Rewizyjnej, 

8.3 Komisji Spraw Społecznych, 

8.4 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zamknięcie obrad. 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 



 

 

3. Zatwierdzenie protokołu z XXIX sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1 nieodpłatnego przejęcia na własność nieruchomości z zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa do zasobu mienia komunalnego Gminy Dębnica Kaszubska, 

4.2 ustalenia wysokości opłat za udostępnienie pomieszczeń w Punktach Świadczenia Usług 

Społecznych w Gminie Dębnica Kaszubska oraz pomieszczenia w Urzędzie Gminy Dębnica 

Kaszubska, 

4.3 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, 

4.4 zmian w budżecie Gminy Dębnica Kaszubska na 2021 rok, 

4.5 zmieniająca uchwałę nr I/7/2018 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 19 listopada 2018 r. 

w sprawie powołania Komisji Infrastruktury i Budżetu,  

4.6 zmieniająca uchwałę nr I/8/2018 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 19 listopada 2018 r. 

w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

4.7 wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

4.8 określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Dębnica Kaszubska na rok 2021”, 

4.9 zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis na tworzenie nowych 

miejsc pracy, 

4.10 skargi Pana Bartłomieja Tutaka z dnia 23 lutego 2021 roku na działalność Prezesa Zarządu 

Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dębnicy Kaszubskiej Sp. z o.o. 

5. Przyjęcie Planu zbywania i obciążania nieruchomości z zasobu Gminy Dębnica Kaszubska. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

7. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

8.1 Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

8.2 Komisji Rewizyjnej, 

8.3 Komisji Spraw Społecznych, 

8.4 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zamknięcie obrad. 

Przebieg sesji: 

Ad. 1  

Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta przez Przewodniczącego Rady Gminy 
Dębnica Kaszubska Ireneusza Ziółkowskiego, rozpoczęła się o godzinie 13:08 w sali konferencyjnej im. 
Jadwigi Karaś w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono 
nieobecność jednego radnego – Bartłomieja Tutaka oraz stwierdzono prawomocność obrad 



 

 

Ad. 2 

W tym punkcie złożono następujące wnioski o zmianę porządku obrad: 

1) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez zmianę nazwy uchwały w pkt 4.2 na 
„ustalenia wysokości opłat za udostępnienie pomieszczeń w Punktach Świadczenia Usług 
Społecznych w Gminie Dębnica Kaszubska oraz pomieszczenia w Urzędzie Gminy Dębnica 
Kaszubska”. 

2) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad i dodanie w pkt 4.5 projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę nr I/7/2018 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 19 listopada 20218 r. w sprawie 
powołania Komisji Infrastruktury i Budżetu. 

3) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad i dodanie w pkt 4.6 projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę nr I/8/2018 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie 
powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

4) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad i dodanie  w pkt 4.7 projektu uchwały w sprawie 
wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

5) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad i dodanie w pkt 4.8 projektu uchwały w sprawie 
określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Dębnica Kaszubska na rok 2021”. 

6) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad i dodanie w pkt 4.9 projektu uchwały w sprawie 
zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis na tworzenie nowych 
miejsc pracy. 

7) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad i dodanie w pkt 4.10 projektu uchwały w sprawie 
skargi Pana Bartłomieja Tutaka z dnia 23 lutego 2021 roku na działalność Prezesa Zarządu 
Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dębnicy Kaszubskiej Sp. z o.o. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad każdym ze złożonych wniosków 
z osobna. 

Zarządzono głosowanie nad pierwszym wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): 
Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Leśniewski 
Witold, Lejczak Jadwiga, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Zarządzono głosowanie nad drugim wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

 



 

 

ZA (13): 
Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Leśniewski 
Witold, Lejczak Jadwiga, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Zarządzono głosowanie nad trzecim wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): 
Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Leśniewski 
Witold, Lejczak Jadwiga, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Zarządzono głosowanie nad czwartym wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): 
Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Leśniewski 
Witold, Lejczak Jadwiga, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Zarządzono głosowanie nad piątym wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): 
Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Leśniewski 
Witold, Lejczak Jadwiga, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 



 

 

 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Zarządzono głosowanie nad szóstym wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): 
Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Leśniewski 
Witold, Lejczak Jadwiga, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Zarządzono głosowanie nad siódmym wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty.  
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (11): 
Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Leśniewski 
Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (2): Lejczak Jadwiga, Paczesny Piotr 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Następnie zarządzono głosowanie nad przyjęciem zmienionego porządku obrad. 

W wyniku zarządzonego głosowania zmieniony porządek obrad został przyjęty.  
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): 
Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Leśniewski 
Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0): Lejczak Jadwiga, Paczesny Piotr 
 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad. 3 

Zatwierdzono protokół z poprzedniej sesji. 

Ad. 4-4.1 

Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia na własność nieruchomości z zasobu 
Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa do zasobu mienia komunalnego Gminy Dębnica Kaszubska, 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 



 

 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): 
Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Lejczak 
Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXI/209/2021 i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Ad. 4.2  

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za udostępnienie pomieszczeń w Punktach 
Świadczenia Usług Społecznych w Gminie Dębnica Kaszubska oraz pomieszczenia w Urzędzie Gminy 
Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały.  

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): 
Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Lejczak 
Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXI/210/2021 i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad. 4.3  

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, stanowi załącznik 
nr 15 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały.  

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): 
Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Lejczak 
Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 



 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXI/211/2021 i stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Ad. 4.4 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dębnica Kaszubska na 2021 rok, stanowi 
załącznik nr 18 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały.  

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): 
Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Lejczak 
Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXI/212/2021 i stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Ad. 4.5  

Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr I/7/2018 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 
19 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Infrastruktury i Budżetu, stanowi załącznik nr 21 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały.  

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): 
Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Lejczak 
Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXI/213/2021 i stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Ad. 4.6  

Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr I/8/2018 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 
19 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, stanowi załącznik nr 24 do 
protokołu. 



 

 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały.  

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): 
Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Leśniewski 
Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (1): Lejczak Jadwiga 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXI/214/2021 i stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Ad. 4.7 

Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, stanowi 
załącznik nr 27 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poprosił o zgłoszenia kandydata na Przewodniczącego 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny Marian Batóg Zgłosił Radnego Romana Cecha. Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 

Zarządzono głosowanie nad przedstawioną kandydaturą. 

W wyniku zarządzonego głosowania kandydatura zastała przyjęta. 

ZA (12): 
Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Leśniewski 
Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (1): Lejczak Jadwiga 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały.  

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): 
Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Leśniewski 
Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (1): Lejczak Jadwiga 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXI/215/2021 i stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 



 

 

O godzinie 12:38 radny Adam Krycki opuścił salę. 

Ad. 4.8  

Projekt uchwały w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dębnica Kaszubska na rok 2021”, stanowi 
załącznik nr 31 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały.  

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): 
Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Lejczak Jadwiga, Leśniewski 
Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXI/216/2021 i stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Ad. 4.9  

Projekt uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis 
na tworzenie nowych miejsc pracy, stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

O godzinie 12:40 radny Adam Krycki powrócił na salę. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały.  

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): 
Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Lejczak 
Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXI/217/2021 i stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Ad. 4.10 

Projekt uchwały w sprawie skargi Pana Bartłomieja Tutaka z dnia 23 lutego 2021 roku na 
działalność Prezesa Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dębnicy Kaszubskiej Sp. z o.o., stanowi 
załącznik nr 37 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały.  

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  



 

 

Wynik głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

ZA (8): 
Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Szerlowski 
Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (3): Lejczak Jadwiga, Olech Marcin, Paczesny Piotr 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Kołacki Mateusz, Krycki Adam 
 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXI/218/2021 i stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

Ad. 5  

Plan zbywania i obciążania nieruchomości z zasobu Gminy Dębnica Kaszubska stanowi załącznik 
nr 40 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem Planu. 
 
W wyniku zarządzonego głosowania plan został przyjęty.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): 
Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Lejczak 
Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska stanowi załącznik nr 42 do 
protokołu. 

Ad. 7 

Sprawozdanie z wykonania uchwał stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

Podczas tego punktu radny Marcin Olech zadał pytanie o długość rękojmi udzielonej na panele 
fotowoltaiczne montowanych na terenie Gminy Dębnica Kaszubska. Zapytał także o nieprawidłowości 
stwierdzone podczas przeprowadzonej kontroli Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

Udzielono odpowiedzi, że na panele fotowoltaiczne udzielono gwarancji na 96 miesięcy. Wynik kontroli 
jest pozytywny z nieprawidłowościami polegającymi na braku zawarcia porzucenia wynikającego 
z kodeksu postepowania administracyjnego w dwóch uchwałach rozpatrujących skargi. 

Radny Marian Batóg zadał pytanie o szczegóły remontów świetlic finansowanych z programu oraz 
o szczegóły sprawy sądowej dotyczącej świetlicy w Gałęzowie.  

Udzielono odpowiedzi, że na remonty świetlic przeznaczono łączną kwotę około 600 000 zł. Natomiast 
na wyposażenie świetlic przeznaczono około 2 500 zł na zakup materiałów plastyczna niezbędnych do 
realizacji zajęć. Na świetlice przeznaczono: w Skarszowie Górnym - 11 957 zł, w Gogolewie - 8 000 zł, w 



 

 

Podolu Małym - 307 947 zł, w Łabiszewie - 12 774 zł, w Borzęcinie - 25 416 zł, w Podwilczynie - 34 220 
zł, w Motarzynie - 15 000 zł, w Budowie - 24 954 zł, w Starnicach – 8000 zł, w Jaworach - 145 730 zł. 

Wiceprzewodniczący Rady Witold Leśniewski zadał pytanie o postępowanie sądowe dotyczące przejęcia 
sieci wod.-kan. w Dębnicy Kaszubskiej. 

Udzielono odpowiedzi, że została zaproponowana mediacja, w celu polubownego zakończenia sporu. 
Wysokości zaproponowanej kwoty nie można przekazać, ze względu na dobro ugody. Sprawa sądowa 
dotycząca świetlicy w Gałęzowie prowadzona jest przez innego radcę prawnego, stąd też poproszono 
o późniejsze przekazanie informacji w tej sprawie, bądź osobiste stawiennictwo w celu zapoznania się ze 
szczegółami. 

Ad. 8-8.1 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Ireneusz Ziółkowski poinformował, że komisja 
spotkała się podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

Ad. 8.2  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Marcin Olech poinformował, że komisja spotkała się 
podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

Ad. 8.3 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych radny Mateusz Szerlowski poinformował, że komisja 
spotkała się podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska, a także 
na sesji nadzwyczajnej  dniu 25 marca 2021 r. 

Ad. 8.4  

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radna Beata Sowińska poinformowała, że 
komisja spotkała się podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
oraz we własnym gronie w celu wypracowania opinii o skardze, lecz opinia nie została wypracowana. 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski przeszedł do wolnych wniosków i informacji. 
Poinformował, że nie wszyscy mieszkańcy otrzymali nakaz płatniczy z wysokością podatku do zapłaty. 
Zapytał czy mieszkańcy powinni zgłosić się do Urzędu Gminy w celu odbioru tego nakazu? Co mają 
zrobić osoby, które zapłaciły za podatek za cały rok? 

Wójt Gminy Iwona Warkocka oraz Skarbnik Gminy Marek Malinowski poinformowali, iż nakazy 
płatnicze były roznoszone przez osoby, z którymi została podpisana umowa. W przypadku braku 
możliwości dostarczenia nakazu do mieszkańca, był on wysyłany za pośrednictwem poczty. Dlatego też 
każdy z podatników powinien otrzymać nakaz podatkowy do końca lutego. W przypadku późniejszego 
otrzymania przesyłki, ustala się nowy 14 dniowy termin płatności licząc od dnia odebrania nakazu. 
Wówczas przestaje obowiązywać termin do 15 marca. Być może zaistniały jakieś indywidualne przypadki, 
które zostaną sprawdzone. W przypadku osób, które uiściły podatek za cały rok, mogą ubiegać się o 
przeksięgowanie nadpłaty na poczet innych zobowiązań.  

Radny Marcin Olech zadał pytanie o drogę do Skarszewa Górnego, czy będzie ona wykonana na całej 
długości czy też we fragmencie? 

Udzielono odpowiedzi, iż droga zostanie wykonana na odcinku nieutwardzonym. W miejscach, gdzie są 
tzw. „kocie łby” nie będzie kładziona nowa nawierzchnia. Decyzję tę podjął zarządca drogi tj. Zarząd 
Dróg Powiatowych.  

Radna Jadwiga Lejczak poinformowała, że mieszkańcy Sołectwa Skarszów Dolny nie chcą być 
przyłączeni do sołectwa Skarszów Górny. Chcą nadal stanowić odrębne sołectwo. Poruszyła problem 



 

 

lokalizacji hydroforni w miejscowości Krzywań oraz zapytała czy coś wiadomo w sprawie przystanku 
autobusowego na wysokości miejscowości Leśna Polana?  

Udzielono odpowiedzi, że o łączeniu sołectw nic nie wiadomo. W kwestii lokalizacji hydroforni 
planowane jest spotkanie z radnymi podczas komisji wspólnych, a także z mieszkańcami miejscowości. 
Leśna Polana jest miejscowością położoną przy drodze wojewódzkiej i to Zarząd Dróg Wojewódzkich 
musi zadecydować o możliwości postawienia przystanku autobusowego.  

Radny Roman Cech w imieniu mieszkańców ul. Skarszewskiej poprosił o ustawienie lustra drogowego.  

Udzielono odpowiedzi, że sprawa została przekazana do zarządcy drogi – Zarządu Dróg Powiatowych. 

Radna Jadwiga Lejczak zapytała czy świetlica w Krzywaniu zostanie wykupiona? 

Udzielono odpowiedzi, że w budżecie gminy nie ma zaplanowanych środków na zakup świetlicy. 
W przypadku ustalenia jakiegoś porozumienia z właścicielem, wartość świetlicy musi zostać oszacowana 
przez rzeczoznawcę. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski powrócił do tematu sołectwa Skarszowa Dolnego. Swego 
czasu zapytał sołtysa sąsiedniego sołectwa o możliwość połączenia sołectw. Sołectwo nie wyraziło takiej 
woli.  

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski udzielił informacji dotyczącej przejęcia drogi do od Nadleśnictwa 
Leśny Dwór. 23 lutego 2021 r. Nadleśniczy Leśny Dwór przesłał dokumenty do Regionalnej Dyrekcji 
Lasów Państwowych w Szczecinku w celu uzyskania ostatecznej zgody na zamianę gruntów. Po udzieleniu 
zgody zostanie ona opublikowana, a po 30 dniach od dnia publikacji będzie możliwość sfinalizowania 
sprawy. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zapoznał z korespondencją jaka wpłynęła w ostatnim czasie 
do Rady Gminy. Poinformował o piśmie od Wojewody Pomorskiego odnośnie skarg na Radę Gminy, 
którą po części uznano za zasadną, a po części za niezasadną. 

Otrzymano również projekt wystąpień pokontrolnych z kontroli przeprowadzonej przez Wojewodę 
Pomorskiego. Kontrola dotyczyła okresu od 1 stycznia 2020 r. do 17 lutego 2021 r., a swym zakresem 
obejmowała wybór ławników do sądów powszechnych oraz rozpatrywanie skargi i wniosków przez Radę 
Gminy. Kontrolowany obszar oceniono pozytywnie z nieprawidłowościami polegającymi na braku 
wpisania treści pouczenia w dwóch uchwałach uznających skargę za bezzasadną. 

Wpłynęły również dwa pisma od Wojewody Pomorskiego wzywające do ustosunkowania się do zarzutów 
wskazanych we wniosku o stwierdzenie nieważności uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 
Gminy Dębnica Kaszubska oraz Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Dębnica Kaszubska. Na te pisma 
udzielono odpowiedzi. 

Wpłynęła również pismo mieszkańców miejscowości Krzywań w sprawie lokalizacji hydroforni, a także 
sprostowanie omyłki pisarskiej planu zbywania i nabywania nieruchomości na terenie gminy Dębnica 
Kaszubska. W przedstawionym planie widniała działka o numerze 174/13, a powinno być 173/14. 
Wpłynęły również pisma z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego dotyczące zaskarżonego 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski przekazał 
życzenia świąteczne. Życzenia świąteczne przekazała również Wójt Gminy Iwona Warkocka. 

 



 

 

Ad. 10 Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski o godzinie 14:31, po wyczerpaniu porządku obrad, 
zakończył sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
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